
 
 

MESTNA OBČINA KOPER 
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Z A P I S N I K 

 
4. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 5. aprila 2012 v 
sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
Sejo je otvoril in vodil ALBERTO SCHERIANI, podžupan. 
 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI 
 
ALBERTO SCHERIANI, podžupan je ugotovil: 
 

- da je od 33 članov občinskega sveta prisotnih 31 članov, in sicer: 
 
Jani Bačić, Peter Bolčič, Danijel Cep, Karin Felicijan, Olga Franca, Vida Gračnar, Ondina 

Gregorich Diabatè, Igor Hrvatin, Franco Juri, Luka Juri, Sani Kamenčič, Stefan Kocjančič, 

Sebastjan Kokl, Milojka Lahajnar Špacapan, Nataša Likar, Viktor Markežič, Tina Mojškerc, 

Darij Novinec, Ivan Pavlič, Patrik Peroša, Slobodan Popovič, Kristina Radovčič, Anton 

Sagadin, Alberto Scheriani, Barbara Strmole, Marko Štrkalj, Majda Šuligoj, Miroslav Tozon, 

Valmi Ugrin, Narciso Urbanaz in Vlasta Vežnaver. 

 
Opravičeno odsotna sta bila: Alfred Štefančič in Mario Steffè, 
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je Občinski svet sklepčen. 
 
Na seji so bili prisotni direktorica občinske uprave Sabina Mozetič, predstojniki uradov 
občinske uprave, predstavniki Službe za odnose z javnostmi ter predstavniki Službe za 
občinski svet. 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
 
 
Predlog dnevnega reda so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
V predlog dnevnega reda so bile na zahtevo 9 svetnikov bile uvrščene tudi 4 točke, in sicer 
od 11-14. V zvezi s tem so člani Občinskega sveta prejeli mnenje župana, iz katerega izhaja, 
da naj Občinski svet obravnava le 14. točko, ostale pa ne. 
 
V razpravi so sodelovali: Franco Juri, Viktor Markežič, Olga Franca in Danijel Cep, člani 
Občinskega sveta. 
 



 

 

Danijel Cep, član Občinskega sveta je predlagal, da se iz predloga dnevnega reda 
umaknejo 11., 12. in 13. točka. 
 
Občinski svet JE SPREJEL predloge za umik, ki jih je podal Danijel Cep, član 
Občinskega sveta, in sicer: 
 
- 11. Ugotavljanje okoliščin in morebitne odgovornosti vodstva koprske občine pri 

izgubljenem pravnem sporu, po katerem mora Mestna občina Koper na podlagi sodbe 
družbi Kompas MTS plačati 3 milijone evrov odškodnine (31 prisotnih – 18 za, 11 proti) 

 
- 12. Problematika komunalnih privezov (30 prisotnih – 18 za, 11 proti) 

 
- 13. Pobuda o sodelovanju med občinskima svetoma Kopra in Trsta (29 prisotnih – 17 

za, 10 proti) 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 22 za, 3 proti) predlog, da se Predlog 
odloka o razveljavitvi Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje 
opremljanja »Levji grad – Koper« obravnava in sprejme po hitrem postopku. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 21 za, 6 proti) naslednji 
 

d n e v n i   r e d : 
 

1. Potrditev zapisnika 3. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 
22/12-2011 

 
2. Predlog odloka o razveljavitvi Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za 

območje opremljanja »Levji grad – Koper«  – hitri postopek 
 

3. Predlog obvezne razlage točke b) petega odstavka 6. člena Odloka o prostorsko 
ureditvenih pogojih v občini Koper (Uradne objave, št. 19/88, 7/01, 24/01 in Uradni list 
RS, št. 49/05, 95/06, 124/08, 22/09 in 65/10)  

 
4. Predlog sklepa o sofinanciranju Evropskega košarkarskega prvenstva 2013  

 
5. Predlog sklepa o določitvi višine denarnega dela priznanja Mestne občine Koper – 

»Priznanje 15. maj« za leto 2012 
 

6. Predlog sklepa o dopolnitvi sklepa o letnem načrtu ravnanja s stvarnim in finančnim 
premoženjem Mestne občine Koper za leto 2012 

 
7. Predlog sklepa o oprostitvi plačila nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča 

družbe Kemiplas d.o.o. za območje proizvodnih obratov Bivij 1 in Bivij 2 
 

8. Predlog sklepa o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

9. Predlog sklepa o vzpostavitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

10. Predlog sklepa o spremembi Plana prodaje stanovanj Javnega stanovanjskega 
sklada Mestne občine Koper za leto 2012 

 
11. Problematika obratovanja terminala razsutih tovorov v koprskem pristanišču in vpliv 

na zdravje občanov Mestne občine Koper 



 

 

 
12. Predlog ugotovitvenega sklepa o izvolitvi člana Nadzornega sveta Komunale Koper 

d.o.o. – s.r.l. – predstavnika delavcev 
13. Predlogi Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
14. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 

 
 

Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKA 3. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE 
KOPER Z DNE 22/12-2011 

 
Predlog zapisnika so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
 
Občinski svet je POTRDIL (29 prisotnih – 23 za, 0 proti) zapisnik 3. seje Občinskega 
sveta Mestne občine Koper z dne 22. decembra 2011 v predloženem besedilu. 
 
 

Ad 2 
 

PREDLOG ODLOKA O RAZVELJAVITVI ODLOKA O PROGRAMU OPREMLJANJA 
STAVBNIH ZEMLJIŠČ ZA OBMOČJE OPREMLJANJA »LEVJI GRAD – KOPER«  – 

HITRI POSTOPEK 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo sta obravnavala:  
 

- Odbor za okolje in prostor,  
- Statutarno-pravna komisija 

 
 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja: 
GEORGI BANGIEV, predstojnik Urada za okolje in prostor 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
 
Občinski svet je SPREJEL (28 prisotnih – 21 za, 5 proti) Odlok o razveljavitvi Odloka o 
programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja »Levji grad – Koper«  
v predloženem besedilu. 
 

Ad 3 
 
PREDLOG OBVEZNE RAZLAGE TOČKE B) PETEGA ODSTAVKA 6. ČLENA ODLOKA O 

PROSTORSKO UREDITVENIH POGOJIH V OBČINI KOPER (URADNE OBJAVE, ŠT. 
19/88, 7/01, 24/01 IN URADNI LIST RS, ŠT. 49/05, 95/06, 124/08, 22/09 IN 65/10) 

  
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 



 

 

Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za okolje in prostor 
 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja: 
GEORGI BANGIEV, predstojnik Urada za okolje in prostor 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
 
Občinski svet je SPREJEL (24 prisotnih – 19 za, 1 proti)  naslednji  
 

S  K  L  E  P 
 
Sprejme se obvezna razlaga točke b) petega odstavka 6. člena Odloka o prostorsko 
ureditvenih pogojih v občini Koper (Uradne objave, št. 19/88, 7/01, 24/01 in Uradni list 
RS, št. 49/05, 95/06, 124/08, 22/09 in 65/10) v predloženem besedilu. 
 

 
Ad 4 

 
PREDLOG SKLEPA O SOFINANCIRANJU EVROPSKEGA KOŠARKARSKEGA 

PRVENSTVA 2013  
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za družbene dejavnosti 
- Odboru za finance in gospodarstvo 

 
 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja: 
   TIMOTEJ PIRJEVEC, predstojnik Urada za družbene dejavnosti in razvoj  

 
V razpravi so sodelovali:  
 
Franco Juri, Sebastjan Kokl, Olga Franca, Luka Juri, Anton Sagadin, Milojka Lahajnar 
Špacapan in Peter Bolčič, člani Občinskega sveta ter Timotej Pirjevec, predstojnik Urada za 
družbene dejavnosti in razvoj. 
 
 
Občinski svet je SPREJEL (25 prisotnih – 21 za, 1 proti)  naslednji  
 

S  K  L  E  P 
 
Sprejme se sklep o sofinanciranju Evropskega košarkarskega prvenstva 2013 v 
predloženem besedilu. 
 



 

 

Ad 5 
 

PREDLOG SKLEPA O DOLOČITVI VIŠINE DENARNEGA DELA PRIZNANJA MESTNE 
OBČINE KOPER – »PRIZNANJE 15. MAJ« ZA LETO 2012 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 

- Odboru za finance in gospodarstvo 
 

 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja: 
MARKO ŠTRKALJ,predsednik Komisije za priznanja in nagrade 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
 
Občinski svet je SPREJEL (26 prisotnih – 24 za, 1 proti) Sklep o določitvi višine 
denarnega dela priznanja Mestne občine Koper – »Priznanje 15. maj« za leto 2012 v 
predloženem besedilu. 
 

Ad 6 
 

PREDLOG SKLEPA O DOPOLNITVI SKLEPA O LETNEM NAČRTU RAVNANJA S 
STVARNIM IN FINANČNIM PREMOŽENJEM MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2012 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, predstojnica Urada za nepremičnine 

 
Razpravljal je Viktor Markežič, član Občinskega sveta. 
 
 
Občinski svet je SPREJEL (28 prisotnih – 19 za, 6 proti) Sklep o dopolnitvi Sklepa o 
letnem načrtu ravnanja s stvarnim in finančnim premoženjem Mestne občine Koper za 
leto 2012 v predloženem besedilu. 
 
 

Ad 7 
 

PREDLOG SKLEPA O OPROSTITVI PLAČILA NADOMESTILA ZA UPORABO 
STAVBNEGA ZEMLJIŠČA DRUŽBE KEMIPLAS D.O.O. ZA OBMOČJE PROIZVODNIH 

OBRATOV BIVIJ 1 IN BIVIJ 2 
 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 



 

 

- Odboru za finance in gospodarstvo. 
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, predstojnica Urada za nepremičnine 

 
V razpravi so sodelovali: Viktor Markežič, Franco Juri, Luka Juri, Peter Bolčič in Nataša 
Likar, člani Občinskega sveta. 
 
 
Občinski svet je SPREJEL (26 prisotnih – 16 za, 3 proti)  Sklep o oprostitvi plačila 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča družbe Kemiplas d.o.o. za območje 
proizvodnih obratov Bivij 1 in Bivij 2 v predloženem besedilu. 
 
 

Ad 8 
 

PREDLOG SKLEPA O UKINITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA 
LOKALNEGA POMENA  

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, predstojnica Urada za nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
 
Občinski svet je SPREJEL (25 prisotnih – 19 za, 0 proti) sklep o ukinitvi statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 
 

Ad 9 
 

PREDLOG SKLEPA O VZPOSTAVITVI STATUSA GRAJENEGA  JAVNEGA DOBRA 
LOKALNEGA POMENA 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, predstojnica Urada za nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet je SPREJEL (27 prisotnih – 23 za, 0 proti) sklep o vzpostavitvi statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 
 

 



 

 

Ad 10 
 

PREDLOG SKLEPA O SPREMEMBI PLANA PRODAJE STANOVANJ JAVNEGA 
STANOVANJSKEGA SKLADA MESTNE OBČINE KOPER ZA LETO 2012 

 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo  
 

- Odboru za finance in gospodarstvo. 
 
Poročilo ste prejeli danes. 
 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
IGOR FRANCA iz Javnega stanovanjskega sklada Mestne občine Koper 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
 
Občinski svet je SPREJEL (25 prisotnih – 17 za, 0 proti)  naslednji 
 

S  K  L  E  P 
 

Sprejme se Sklep o spremembi Plana prodaje stanovanj Javnega stanovanjskega 
sklada Mestne občine Koper za leto 2012 v predloženem besedilu.  
 
 

Ad 11 
 

PROBLEMATIKA OBRATOVANJA TERMINALA RAZSUTIH TOVOROV V KOPRSKEM 
PRISTANIŠČU IN VPLIV NA ZDRAVJE OBČANOV MESTNE OBČINE KOPER 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo  
 

- Odboru za okolje in prostor 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
LUKA JURI, član Občinskega sveta 

 
V razpravi so sodelovali: 
 
Vida Gračnar, Danijel Cep, Franco Juri, Sebastjan Kokl, Majda Šuligoj, Anton Sagadin, 
Viktor Markežič, Peter Bolčič, Milojka Lahajnar Špacapan, Olga Franca in Luka Juri, člani 
Občinskega sveta. 
 
 
 



 

 

Občinski svet je SPREJEL (28 prisotnih – 20 za, 4 proti) naslednje 
 

S K L E P E 
 

1. Mestna občina Koper zahteva od Luke Koper d.d., da do julija 2012 oblikuje strategijo 
opustitve pretovora razsutih tovorov v Luki Koper v roku treh let. 
 

2. Mestna občina Koper zahteva izplačilo odškodnine za doslej povzročeno 
onesnaževanje vsem prebivalkam in prebivalcem krajevnih skupnosti Žusterna, Za 
Gradom, Semedela, Olmo-Prisoje, Koper-Center in Ankaran; 

 
3. V kolikor se Luka Koper d.d. ne bo pripravljena pozitivno odzvati na zahtevi iz 

sklepov 1 in 2: 
 

 Občinski svet Mestne občine Koper pooblašča Župana Mestne občine Koper, da 
začne vse potrebne pravne postopke za dosego sodne odločitve, s katero bi prekinili 
pretovor razsutih tovorov in dosegli izplačilo odškodnine, 

 

 bo Občinski svet Mestne občine Koper proučil možnost izvedbe posvetovalne 
referenduma v občini na temo opustitve dejavnosti razsutega tovora, ki naj bi bil  
sočasno s predsedniškimi volitvami tako, da ne bo dodatnih stroškov.  
 

4. Občinski svet Mestne občine Koper predlaga Županu Mestne občine Koper, naj v 
čimkrajšem času skliče koordinacijo županov treh slovenskih obalnih občin in občin 
tržaške pokrajine, na kateri bi usklajevali politike občin na področju razvoja pristanišč 
in energetike. 

 
 

Ad 12 
 

PREDLOG UGOTOVITVENEGA SKLEPA O IZVOLITVI ČLANA NADZORNEGA SVETA 
KOMUNALE KOPER D.O.O. – S.R.L. – PREDSTAVNIKA DELAVCEV 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Poročal in razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet je SPREJEL (29 prisotnih – 24 za, 1 proti) naslednji 

U G O T O V I T V E N I     S K L E P 

 

Ugotovi se, da je svet delavcev Javnega podjetja – Azienda pubblica Komunala Koper 
d.o.o.-s.r.l  na seji dne 23.2.2012 v skladu z drugim odstavkom 14. člena Odloka o 
ureditvi položaja Javnega podjetja – Azienda pubblica Komunala Koper, d.o.o.-s.r.l. 
(Uradne objave, št.53/02 in Uradni list RS, št. 74/05) sprejel sklep, da se za člana 
Nadzornega sveta Komunale Koper – predstavnika delavcev, izvoli Simon De Faveri. 
 
 

Ad 13 
 

PREDLOGI KOMISIJE ZA MANDATNA VPRAŠANJA, VOLITVE IN IMENOVANJA 
 
Gradivo so člani Občinskega prejeli. 
 
 



 

 

Prejeli so: 
 
Predlog sklepa o: 

- razrešitvi in imenovanju predsednika Nadzornega odbora Mestne občine Koper 
- mnenju k imenovanju direktorice VDC Koper 
- razrešitvi in imenovanju člana sveta Gimnazije Gian Rinaldo Carli Koper – Ginnasio 

Gian Rinaldo Carli Capodistria 
- razrešitvi in imenovanju člana sveta OŠ Marezige 
- imenovanju člana sveta Obalnega doma upokojencev 
- predlaganju člana sveta Centra za usposabljanje Strunjan 

 
 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja 
IGOR HRVATIN, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in 
imenovanja. 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
 
 
I. 
 
Občinski svet je SPREJEL (24 prisotnih - 21 za, 0 proti) naslednji SKLEP: 
 
Aleš Griparič se razreši funkcije  predsednika Nadzornega odbora Mestne občine Koper, 
ker je dne 5/1-2012 podal odstop s te funkcije.  
 
II.  
 
Občinski svet je SPREJEL (26 prisotnih – 23 za, 1 proti) naslednji SKLEP: 
 
Za predsednika Nadzornega odbora se imenuje Valter Valenčič, iz Ankarana, Jadranska 
50.  
 
 
III.  
 
Občinski svet je SPREJEL (25 prisotnih – 22 za, 0 proti) naslednji SKLEP: 
 
Občinski svet Mestne občine Koper daje  pozitivno mnenje k imenovanju Andreje Jurca, 
univ. dipl. psihologinje, roj. 2.12.1954 iz Kopra, Ferrarska 17, za direktorico Varstveno 
delovnega centra Koper. 
 
IV.  
 
Občinski svet je SPREJEL (28 prisotnih - 27 za, 0 proti) naslednji SKLEP: 
 

1. 
Alberto Scheriani, Podžupan Mestne občine Koper se razreši funkcije člana Sveta 
Gimnazije Gian Rinaldo Carli Koper – Ginnasio Gian Rinaldo Carli Capodistria – 
predstavnika Mestne občine Koper, ker je zaradi nezdružljivosti funkcij podal odstopno 
izjavo. 



 

 

2. 
 
Za člana Sveta Gimnazije Gian Rinaldo Carli Koper – Ginnasio Gian Rinaldo Carli 
Capodistria – predstavnika Mestne občine Koper se za preostali del mandata imenuje  
Fulvio Richter, Koper, Krožna cesta 67. 
 
V.  
 
Občinski svet je SPREJEL (26 prisotnih - 21 za, 0 proti) naslednji SKLEP: 
 

1. 
Matija Barl iz Marezig, Marezige 103/b, se kot predstavnik Mestne občine Koper razreši 
funkcije člana Sveta javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Ivana Babiča 
Jagra Marezige, ker je podal odstopno izjavo s te funkcije. 
 

2. 
Za člana Sveta Javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Ivana Babiča-Jagra 
Marezige   – predstavnika Mestne občine Koper se za preostali del mandata imenuje: 

 
Marko Kleva, Marezige, Marezige 17/a. 

 
 
VI.  
 
Občinski svet je SPREJEL (25 prisotnih - 22 za, 0 proti) naslednji SKLEP: 
 
Za člana Sveta Obalnega doma upokojencev Koper – predstavnika Mestne občine Koper se 
imenuje: 
 

- Miloš Olenik, Koper, Dolga reber 2A. 
 
VII.  
 
Občinski svet Mestne občine Koper PREDLAGA  (29 prisotnih – 24 za, 0 proti) 
Občinskemu svetu Občine Piran, da za člana Sveta Centra za usposabljanje Elvire Vatovec 
Strunjan imenuje 
 

- Darka Butinarja, Koper, Krožna cesta 26. 
 
 

Ad 14 
 

VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 
 
Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
 
VIKTOR MARKEŽIČ, član Občinskega sveta: 
 
Imel bi eno vprašanje in sicer: na portalu Supervizor je bilo objavljeno oziroma tam se vidi, 
da niso bili plačani leasing obroki za stadion Bonifika, in sicer za lanski november ter za 
letošnji januar, februar in marec. Zanima me, zakaj obroki niso bili plačani in ali lahko 
pričakujemo izvršbo na občinskem premoženju za plačilo obrokov.  
 
 



 

 

PISNO: 
 

1. Na portalu SUPERVIZOR je objavljeno, da niso bili plačani leasing obroki za stadion 
Bonifika za lanski november ter letošnji januar, februar in marec. Zakaj obroki niso bili 
plačani in ali lahko pričakujemo izvršbo na občinskem premoženju za poplačilo 
obrokov. 
 

2. Kaj je s Carpaccio Pubom? Na nedavni licitaciji (15.02.2012) je bil umaknjen iz 
prodaje kjer je bila izklicna cena 258.500,00 eur in zakaj je sedaj (12.04.2012) spet 
naprodaj toda za dosti nižjo ceno, in sicer za izklicno ceno 219.725,00 €, in sicer za 
izklicno ceno 219.725,00 €, brez 2% davka na promet. 

 
3. Občani Kopra že kar nekaj let čakamo preusmeritev neznosnega kamionskega 

prometa iz mesta na nov vhod v Luko Koper v Serminu. Kaj so razlogi za večletno 
zamudo in kdaj bo končno ta problem rešen oziroma vzpostavljen nov vhod. 

 
4. Zakon o kmetijskih zemljiščih 71/2001 v svoji vsebini govori tudi o gradnji pomožnih 

objektov, ki jih zakupniki in lastniki zemljišč potrebujejo za hrambo orodja, kmetijskih 
strojev, semen itd. Zakon govori o prehodnem obdobju v katerem občine lahko 
sprejmejo odlok o gradnji takšnih objektov. Glede na dejstvo, da v slovenski Istri 
veliko ljudi vrtnari in kmetuje, sprašujem, ali bomo tak odlok v MO Koper sprejeli in 
kdaj. 

 
5. Med MO Koper in družbo Kemiplas je bila 1.7.2011 sklenjena z vidika finančnih 

posledic pomembna sodna poravnava. Prosim, da mi dostavite fotokopijo tega 
dokumenta glede na to, da mi je kot svetniku vsebina nepoznana, saj jo na svetu MO 
Koper nismo obravnavali. 

 
6. Na dan 5.4.2012 smo v ZK Koper pregledali podatke o lastništvu spodaj navedenih 

parcel. MO Koper je prvič ponudila na dražbi septembra lani. Zanje ni bilo zanimanja, 
kasneje pa se je kot lastnik parcel v javnosti večkrat deklariral g. Ante Guberac 
(mediji), v ZK pa je še zmeraj kot lastnica MO Koper. Sprašujem, če so bile te parcele 
res prodane, komu, kdaj in po kakšni ceni? Ali so parcele bile plačane in kdaj? 
Nepremičnine s parc. 1298/7, 1446/11, 1449/2, 1454/2, 1456/1, 1456/11, 1456/2, 
1456/4, 1456/12,1456/14, 1456/8, 1458/3, 1457/1, 1457/2, 1458/6,1458/7, 1458/9, 
1548/1, 1458/10, 1295/1, 1295/3, 1295/6, 1295/8, 1295/9, 1295/11, 1295/12, 
1295/14, 1295/15, 1295/18, 1295/19, 1295/20, 1295/21 k.o. Koper, do celote ter parc. 
št. 1499/3 k.o. Koper, do deleža 1/2-ice, v skupni izmeri 14.030,00 m2, za izklicno 
ceno 2.615.671,00 €, brez 20 % DDV oz. 2% davka na promet nepremičnin. 

 
 
FRANCO JURI, član Občinskega sveta: 
 
Jaz sem na prejšnji seji postavil vprašanje, ki sem ga posredoval tudi v pisni obliki v zvezi z 
novim načrtovanjem sprememb infrastrukture v Žusterni. Nisem dobil še odgovora. Vsaj ga 
nisem našel v tem. Tako, da pričakujem odgovor v čim krajšem času.  
 
Opravičujem se. Seznanjen sem z odgovorom, ki ga nisem videl, glede na to, da smo dobili 
danes materiale, se opravičujem, ker tega nisem videl. Tako, odgovor sem dobil.  
 
Bi pa postavil še eno vprašanje, ki ga bom posredoval tudi v pisni obliki in se nanaša na tisto 
točko, ki smo jo želeli danes imeti. Po kateri in kakšni metodologiji se izračunavajo cene 
komunalnih privezov. Mi tega odgovora še danes nimamo, edini odgovor, ki smo ga lahko 
prebrali v mnenju župana je, da potekajo menda neki postopki zaradi domnevnih 
nezakonitosti in nepravilnosti in da aktivnosti v tej smeri niso priporočene. Zdaj, to seveda 



 

 

nima nobene zveze z bistvom problema. Jaz želim vedeti, na kakšen način so bile cene 
komunalnih privezov izračunane in temu je bila namenjena tudi točka, ki ste jo izbrisali iz 
dnevnega reda. 
 
 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
Imam pripombo glede odgovora. Moje vprašanje je bilo glede odprtih tožb ali izvršb, v katerih 
je Mestna občina Koper tožena stranka. Zanimali so me tudi višine teh tožbenih zneskov in 
tudi ocena pričakovanega razpleta. Vendar je odgovor tako skromen, da samo pove, da je 
119 pravd v teku iz različnih področij in vse ostalo je eliminirano. Torej ne gre za korekten 
odgovor. Seveda bom postavila dodatno vprašanje pisno.  
 
Danes postavljam dve novi vprašanji. Pisno jih bom predala. Prvo se nanaša na umik 
knjižnice v Semedeli. Zakaj in kako in drugo se nanaša na reševanje problema družine 
Meštrović iz Krnice. Torej v zvezi s plazom, kjer se problem sicer rešuje, vendar prepočasi in 
ne celovito in pričakujem, da se bo v tej smeri ta problematika te družine reševala hitreje in 
da se bo obljuba podžupana Cepa, ki je bil na terenu 22. januarja tudi v najkrajšem času 
izvršila, da bo dobila družina možnost izbire druge hiše in se trajno preselila in si uredila 
svoje življenje, ne pa samo začasno, kar ji povzroča ne samo finančne težave tudi psihične 
težave. Hiša, ki je v Krnici na podlagi sedmega pregleda o delovanju teh razpok označena 
kot neustrezna za bilo kakšno bivanje in jo bo potrebno porušiti ter plaz celovito sanirati.  
Torej gre za objekt, ki je pod hipoteko, za katerega lastnica plačuje mesečno 530 € in v tej 
smeri je potrebno problem tudi ustrezno prioritetno k njemu pristopit.  
Seveda me zanima tudi, kako se bo celoten plaz saniral in kakšna bodo potrebna finančna 
sredstva občine.  
 
PISNO 
  

1. Januarja letos smo v medijih (Primorske novice 30.1.2012) zasledili članek z 
naslovom »Slovo knjižnice v Semedeli?« v katerem je zapisano, da bodo prebivalci 
Semedele že v letošnjem letu ostali brez knjižnice. Sprašujem ali MOK podpira to 
namero direktorja in vodstva Osrednje knjižnice Srečka Vilharja Koper? Kakšni so 
realni razlogi za takšne razmere vodstva knjižnice? Kakšne promocijske dejavnosti je 
knjižnica izvedla v zadnjih dveh letih, da bi povečala svoj krog delovanja? Koliko 
stane delovanje te enote letno in kateri stroški so problematični? Znano nam je, da so 
nekateri pripravljeni tudi prostovoljno delati, le da se knjižnica ohrani. Ali vodstvo 
knjižnice pelje dogovore tudi v tej smeri in kaj je doslej naredilo? 
 

2. Za naročnika, Mestno občino Koper je bilo 2.12.2011 izdelano Poročilo o sedmem 
kontrolnem pregledu delovanja razpok na stanovanjski hiši Krnica 6/a, opravljenem 
dne 16.11.2011. Iz poročila izhaja, da so vedno manjše možnosti za rešitev 
stanovanjske hiše in prizidka. Petčlanska družina Meštrović že leto in pol stanuje v 
neprofitnem stanovanju Stanovanjskega sklada MOK in je s tem bil problem začasno 
rešen, kar je pozitivno. A problem je potrebno hitreje reševati in ga dokončno rešiti. 
Lastnica hiše gospa Diana Meštrović ima hišo, ki je uničena, obremenjeno s 
hipoteko, odplačuje mesečno anuiteto v višini 530 EUR. Družina živi v težkih 
razmerah, načeto je njihovo zdravje.  
Podžupan Cep si je objekt ogledal 22.1.2012 in obljubil, da bo v dveh tednih prinesel 
spisek hiš iz katerega naj bi si gospa Diana izbrala ustrezno za zamenjavo, torej 
primerno za življenje. A do danes se ni zgodilo nič. 
 
Sprašujem kdaj, kako in s kolikšnimi finančnimi sredstvi namerava občina problem 
dokončno rešiti? Katere ukrepe je potrebno izvesti za sanacijo celotnega plazu v 
Krnici in kakšna so ocenjena potrebna sredstva? Ali velja prepoved gradnje na tem 



 

 

delu vasi (območje plazu) in kje prepoved urejena? Ali je pri tem dolžno zadevo 
reševati tudi Ministrstvo za okolje in kmetijstvo in če da, kako?  
 

 
LUKA JURI, član Občinskega sveta: 
 
PISNO 
 
Selitev odlagališč odpadkov izven ožjega urbanega okolja. 
 
Zaradi močnega obremenjevanja okolja s strani odpadkov, ki se v namen recikliranja zbirajo 
v odlagališčih podjetij Surovina in Dinos, predlagamo, da župan čim prej prične s postopki, s 
katerimi naj doseže selitev dveh odlagališč na bolj ustrezne lokacije, ki naj manj 
obremenjujejo okolje in ljudi. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 18.38 uri. 
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